
Referat årsmøde november 2023 
 
Året der gik: 
-Kørt 2 løb og klubmesterskab 
-Snakker om talenter fra klubben (DM placeringer) 
-Reklamer for løbene  
-Der er ryddet noget op på området omkring banen og bygget skur ved starten 
-Biodiversitet projekt (der skal plantes nye træer og skranter skal ryddes) 
-Mikroklasse undervejs 
-Tilslutningen til at hjælpe til arbejdsdage og omkring løb er forsat dalene. 
 
Økonomi: 
-Gennnemgang af regnskab, udleveret på papir. 
-Snakker om sponsor som en mulighed. Nogen skal tage teten, bestyrelsen har ikke 
haft tid til den opgave. 
-Snakker kort om Crosskart. Godkendelsen trækker i desværre ud. 
 
Året 2024 
-Der er søgt 2 løb. Folkerace i juni og Rallycross i august, kalenderen er ikke fastlagt. 
-Søge penge til at gøre skuret ved starten færdigt, ca 20000kr. 
-Hovedbestyrelsen søger penge til handicapvenlige toiletter. 
 
Valg af udvalgsmedlemmer: 
-Flere fra udvalget har valgt at trække sig, primært grundet manglende opbakning 
fra klubbens medlemmer. 
-Udvalget 2024: Jonas, Casper, Rene, Anders og Mike. Suppleanter: Ib og Allan.  
Allan er bestyrelses rep. 
-Kriterier: slette messenger gruppe, 2 løb, 5 træninger. 
 
Evt: 
-Aktivitetsudvalg: Nadia og Josefine. 
-Christina melder sig til at blive en del af kantinen. 
-Priserne på folkerace bilerne hæves. Super og Ladies hæves med 500kr, til 9500kr. 
Junior, standard og mikro hæves med 1500kr, til 6500kr. 
 
 
 


